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Protokół Nr XXVIII/23 

z obrad XXVIII Sesji Rady Powiatu w Suwałkach 

 

Obrady XXVIII Sesji Rady Powiatu w Suwałkach odbyły się                             

6 czerwca 2023 r. w sali Nr 129, w budynku przy ul. Świerkowej 60 

w Suwałkach. 

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu w Suwałkach 

Marek Dziatkowski. Obrady rozpoczęły się o godz. 1400. 

 

Ad. 1.     

Otwarcie obrad i powitanie gości. 

 

Przewodniczący Rady otworzył obrady XXVIII sesji Rady Powiatu  

w Suwałkach. 

Przewodniczący Rady uprzejmie poinformował, że obrady sesji Rady 

Powiatu w Suwałkach są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk.  

Przewodniczący Rady powitał Szanownych Radnych obecnych                        

na dzisiejszych obradach, zaproszonych gości oraz osoby zgromadzone przed 

monitorami. Przewodniczący Rady powitał Panią Bożennę Jadwigę 

Chmielewską Dyrektora Środowiskowego Domu Samopomocy w Lipniaku oraz 

Kierownika Zakładu Aktywności Zawodowej SOWA w Lipniaku, Panią Marię 

Jolantę Gajdę – Pstrzoch  Dyrektora Centrum Administracyjnego omów 

Dziecka w Nowej Pawłówce, Panią Agnieszkę Sidor Dyrektora Zespołu Szkół 

im. gen. L.M. Paca w Dowspudzie, Pana Marka Dziemiana Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Suwałkach, Pana Kamila Czarniawskiego Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Suwałkach, Pana Stanisława Dziemiana 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Suwałkach, Panią Annę 

Micielicę Powiatowego Rzecznika Konsumentów, Panią Ewę Kamińską 

Skarbnika Powiatu, Pana Cezarego Grzegorza Zwolińskiego Sekretarza 

Powiatu. Przewodniczący Rady powitał Naczelników Wydziałów Starostwa 

Powiatowego: Panią Anetę Beatę Stankiewicz – Lauryn, Panią Magdalenę Ewę 

Kujawską, Panią Grażynę Żukowską, Panią Halinę Wasilewską, Pana Konrada 

Charmuszko, Pana Stanisława Żukowskiego (Lista zaproszonych Gości                         

na obrady XXVIII sesji Rady Powiatu w Suwałkach  w dniu 6 czerwca 2023 r.  – 

załącznik nr 1). 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (Lista obecności 

Radnych na obradach XXVIII sesji Rady Powiatu w Suwałkach w dniu                        

6 czerwca 2023 r.  – załącznik nr 2) stwierdził, że w obradach uczestniczy 15 

Radnych,  co stanowi quorum, przy którym Rada Powiatu może podejmować 

prawomocne uchwały. 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 1 i przystąpił do realizacji punktu             

2 porządku obrad.  
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 Przewodniczący Rady przekazał: „może zanim rozpoczniemy realizację 

punktu 2 porządku obrad chciałbym serdecznie pogratulować Panu Staroście 

Witoldowi Kowalewskiemu. Pan Starosta w dniu 25 maja br. w Pałacu 

Prezydenckim w Warszawie podczas uroczystości z okazji Dnia Samorządu 

Terytorialnego z rąk Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej Andrzeja Dudy 

odebrał Srebrny Krzyż Zasługi, pośród ponad pięćdziesięciu uhonorowanych 

samorządowców z całego kraju. Jest to odznaczenie państwowe nadawane 

osobom zasłużonym w działalności na rzecz samorządu terytorialnego w Polsce.  

Panie Starosto serdecznie gratulujemy”.  

Pana Starostę nagrodzono brawami a Panie Radne wręczyły Panu 

Staroście kwiaty.  

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „Szanowni Państwo, Drogie 

Koleżanki Radne, Szanowni Radni, bardzo dziękuję za złożenie mi gratulacji. 

No jest to ogromnie dla mnie duży bardzo zaszczyt. Także dziękuję. Na to, że ja 

otrzymałem to odznaczenie pracujemy wszyscy. To nie wzięło się znikąd.                  

Ja sam na to nie zasłużyłem, także dziękuję wszystkim, kierownikom jednostek 

również, naczelnikom, wszystkim Wam za życzliwość, za pomoc. Dziękuję 

bardzo. Tym, którzy złożyli mi gratulacje serdecznie dziękuję. Kto nie złożył, 

jeszcze może. Dziękuję bardzo”.  

Przewodniczący Rady wrócił do realizacji porządku obrad. 

 

Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 2 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że Państwo Radni otrzymali porządek 

obrad wraz z materiałami, w brzmieniu: 

 

1. Otwarcie obrad i powitanie gości. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

4. Interpelacje i zapytania radnych /składane w formie pisemnej/. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu                    

na 2023 r. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata                    

2023 – 2027. 

7. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Zamknięcie obrad.  

 

Przewodniczący Rady przekazał, że protokół z XXVII sesji rady Powiatu 

z dnia 5 maja br. zostanie przyjęty razem z protokołem z obrad dzisiejszej sesji 

na kolejnych obradach sesji. Następnie zapytał, czy są propozycje lub uwagi                

do zmiany porządku obrad sesji.  Przewodniczący Rady zaproponował, aby po 
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pkt. 6 wprowadzić punkt 7 pt. „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

podjęcia partnerskiej współpracy pomiędzy Powiatem Suwalskim 

(Rzeczpospolita Polska) a Samorządem Rejonu Wyłkowyszki (Republika 

Litewska)”. 

 Innych propozycji zmian do porządku obrad sesji nie wniesiono. 

 Porządek obrad po wprowadzonej zmianie: 

 

1. Otwarcie obrad i powitanie gości. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

4. Interpelacje i zapytania radnych /składane w formie pisemnej/. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu               

na 2023 r. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego                 

na lata 2023 – 2027. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podjęcia partnerskiej 

współpracy pomiędzy Powiatem Suwalskim (Rzeczpospolita Polska)                  

a Samorządem Rejonu Wyłkowyszki (Republika Litewska). 

8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

9. Zamknięcie obrad.  

 

Głosowanie nad przyjęciem zaproponowanego porządku obrad po 

wprowadzonej zmianie za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

 za przyjęciem porządku głosowało    - 15 Radnych 

 przeciwko        - 0     

wstrzymało się od głosu              - 0 Radnych 

 

Zaproponowany porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. Imienny 

wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 2 i przystąpił do realizacji punktu               

3 porządku obrad sesji. 

 

Ad.3. 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 3 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie z działalności 

Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie międzysesyjnym z posiedzenia                      

w dniach: 5 maja, 19 maja i 26 maja 2023 roku Państwo Radni otrzymali wraz               

z materiałami. Zapytał, czy są uwagi, pytania do przedłożonego sprawozdania.   

Pytań i uwag nie wniesiono.   
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Głosowanie nad przyjęciem Sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Suwałkach w okresie międzysesyjnym z posiedzenia w dniach:                    

5 maja, 19 maja i 26 maja 2023 roku Państwo Radni otrzymali wraz                           

z materiałami za pomocą urządzenia  do głosowania: 

za przyjęciem sprawozdania głosowało    - 15 Radnych 

przeciwko                 - 0  

wstrzymało się od głosu               - 0  

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie 

międzysesyjnym z ww. posiedzeń  zostało przyjęte jednogłośnie (załącznik Nr 

4). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przekazał, że Zarząd Powiatu poza posiedzeniami 

wymienionymi wyżej rozpoczął również posiedzenie w dniu dzisiejszym. 

Jednakże z uwagi na obrady sesji przerwał spotkanie. Sprawozdanie z tego 

posiedzenia Zarządu Państwo Radni otrzymają  z kolejnymi materiałami. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 3 i przystąpił do realizacji punktu               

4 porządku obrad sesji. 

 

Ad.4. 

Interpelacje i zapytania radnych /składane w formie pisemnej/. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 4 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęła 

interpelacja ani też zapytanie radnego.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy w tej chwili chciałby ktoś z Państwa 

Radnych złożyć interpelację, czy też zapytanie. 

Interpelacji i zapytań nie złożono.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 4 i przystąpił do realizacji punktu               

5 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 5.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu                    

na 2023 r. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 5 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Dodał, że projekt 

uchwały opiniowany był przez Komisję Finansowo – Gospodarczą oraz 

Komisję Polityki Społecznej w dniu dzisiejszym. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  
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Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 6 czerwca br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 6). 

Przewodniczący Rady przekazał, że Komisja Polityki Społecznej                      

na posiedzeniu w dniu 6 czerwca br. pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu  (uchwała Komisji stanowi załącznik                      

Nr 7). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2023 r. za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu             -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXVIII/202/23 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 6 czerwca  

2023 r. w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2023 r. została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 8). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi 

załącznik Nr 9 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 5 i przystąpił do realizacji punktu                     

6 porządku obrad sesji.  

 

Ad. 6.  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 

2023 – 2027. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 6 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Dodał, że projekt 

uchwały opiniowany był przez Komisję Finansowo – Gospodarczą oraz 

Komisję Polityki Społecznej w dniu dzisiejszym. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 6 czerwca br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 10). 
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Przewodniczący Rady przekazał, że Komisja Polityki Społecznej                      

na posiedzeniu w dniu 7 marca br. pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu  (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 11). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Suwalskiego na lata 2023 – 2027 za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu             -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXVIII/203/23 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 6 czerwca 

2023 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 2023 – 2027 została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 12). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi 

załącznik Nr 13 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 6 i przystąpił do realizacji punktu              

7 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 7.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podjęcia partnerskiej 

współpracy pomiędzy Powiatem Suwalskim (Rzeczpospolita Polska)                     

a Samorządem Rejonu Wyłkowyszki (Republika Litewska). 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 7 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali w dniu dzisiejszym. Dodał, że projekt 

uchwały opiniowany był przez Komisję Finansowo – Gospodarczą oraz 

Komisję Polityki Społecznej także w dniu dzisiejszym. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 6 czerwca br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 14). 

Przewodniczący Rady przekazał, że Komisja Polityki Społecznej                      

na posiedzeniu w dniu 6 czerwca br. pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

projekt uchwały Rady Powiatu  (uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 15). 
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Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

podjęcia partnerskiej współpracy pomiędzy Powiatem Suwalskim 

(Rzeczpospolita Polska) a Samorządem Rejonu Wyłkowyszki (Republika 

Litewska) za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu             -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXVIII/204/23 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 6 czerwca 

2023 r. w sprawie podjęcia partnerskiej współpracy pomiędzy Powiatem 

Suwalskim (Rzeczpospolita Polska) a Samorządem Rejonu Wyłkowyszki 

(Republika Litewska) została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 16). Imienny 

wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 17 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 7 i przystąpił do realizacji punktu              

8 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 8.  

Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 8 porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że wraz z materiałami otrzymali 

Państwo Radni: 

- pismo Marszałka Województwa Podlaskiego o przyjęciu przez Sejmik 

Województwa Podlaskiego stanowiska w sprawie nadmiernej populacji łosi                 

i wilków na terenie województwa podlaskiego (pismo znak: DR-

III.7131.29.2023.AMD  z dn. 15 maja 2023 r. – załącznik Nr 18). 

 Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie wolnych wniosków                        

i oświadczeń. 

 Radny Szczepan Ołdakowski przekazał: „mam pytanie, czy sprawa 

przekazania tej drogi powiatowej w kierunku Jeleniewa jest już wyjaśniona, 

zamknięta czy jeszcze nie?” 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „odpowiadając na to pytanie 

trudno mi ustosunkować się do tego, ponieważ ta uchwała, która została podjęta 

przez  Zarząd Województwa Podlaskiego w dniu 2 marca  w dalszym ciągu 

obowiązuje. Natomiast są zapewnienia Zarządu Województwa, że nie zostanie 

ona przekazana w najbliższej przyszłości, ta najbliższa przyszłość to nie wiem, 

na pewno w tej kadencji. Co będzie dalej, trudno powiedzieć. Taka odpowiedź 
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została udzielona Panu Posłowi Jarosławowi Zielińskiemu na interwencje 

poselską. Taka odpowiedź również dotarła do sygnatariusza tej petycji, która 

została wystosowana przez właśnie mieszkańców powiatu suwalskiego i nie 

tylko. Ponad cztery tysiące podpisów i ta odpowiedź przyszła niedawno, bo była 

ona skierowana do Przewodniczącego Sejmiku i do Marszałka. Przewodniczący 

Sejmiku przekierował do Marszałka, Marszałek odpowiedział, że właśnie tak 

jak Panu Posłowi, że w trosce, jest to wszystko na naszej stronie zamieszczone, 

wsłuchał się w głos mieszkańców i odstępuje od przekazania tej drogi. Będzie 

dbał o polepszenie jej, o remonty. Mało tego, zostały ustawione znaki 

dodatkowe, zakaz wyprzedzania, ograniczenie szybkości. Połatane zostały 

największe dziury. Skoszone zostały pobocza, także już jest dobrze. Natomiast 

powiem tak, gdyby nie opór społeczny, gdyby nie pierwsze wystąpienie Zarządu 

Powiatu i sześciu Wójtów, potem poszczególne Rady Gminy podejmowały 

stanowiska, gdyby nie podpisy mieszkańców pewnie byśmy tą drogę mieli, na 

pewno byśmy mieli. Natomiast teraz dobrze, że jej nie mamy, ponieważ wiemy 

jakie są koszty utrzymania, bo mamy jeden odcinek przekazany nam przez 

Zarząd Województwa w dwutysięcznym szesnastym roku, niespełna siedem 

kilometrów od Raczek do granicy powiatu i wiemy jakie skutki z tego były, 

jakie wynikły, także póki co jeszcze będą, Sucha Wieś i tak dalej. Upominają się 

ludzie o modernizację i tak dale, także póki co nie ma jej w zasobach powiatu, 

tej drogi i chyba na razie nie będzie. Dziękuję. Natomiast chciałbym dodać, że 

teraz jestem po spotkaniu ze starostami województwa podlaskiego no i niestety 

te drogi, nie wiem czy ta nasza nie poszła do Moniek. Tam 39 kilometrów 

przekazano Mońkom, z tym że stan jej jest dobry, nie taka jak nasza. Także no 

Zarząd Województwa w takiej sytuacji musi starodroża przyjmować no ale, ale 

też dobrze by było, żeby traktować to województwo równo, ponieważ w 

Grajewie została utworzona brygada remontowa i te starodroża i nie przekazują 

powiatowi nic. Natomiast tutaj próbowano nas uszczęśliwić. To taka odpowiedź 

dziękuję bardzo”.   

Radny Stanisław Szwengier przekazał: „ja mam pytanie do Dyrektora 

Zarządu Dróg. Panie Dyrektorze, krzaki w Białym dalej rosną, drzewa na 

zakręcie, brzoza sięga aż za oś jezdni, wygięta i drzewa w Wychodnym. Ile 

można czekać, rok czasu? Dziękuję”.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Suwałkach Marek Dziemian 

przekazał: „jeżeli chodzi o drzewa, sprawdzaliśmy stan, drzewa są zielone, ich 

stan fitosanitarny nie, według mojej oceny nie zagraża bezpieczeństwu ruchu 

drogowego. Natomiast krzaki na drogach powiatowych na bieżąco staramy się 

usuwać, ich kolejność jest ustalana na zasadzie natężenia ruchu na danych 

drogach powiatowych. Dziękuję”.  

Radny Stanisław Szwengier przekazał: „Panie Dyrektorze, proszę się nie 

zastawiać, bo zakład energetyczny pod linkami wycina drzewa takie grube i nie 

ma problemu a tu są suchostoje w Wychodnem jesiony, klony a brzoza sięga 

poza drogę wygięta”.  
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Przewodniczący Rady przekazał: „ja myślę Panie Radny, że tu Pan 

Dyrektor zajmie się tą sprawą i zobaczymy, co tam się udało zrobić z tym 

faktem”.  

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „to jest odwieczny problem te 

rosnące krzaki, zwłaszcza teraz jak również drzewa, ale Pan Dyrektor ja go tutaj 

zmotywuję odpowiednio, zajmie się sprawą. Dziękuję bardzo”.  

Radny Stanisław Szwengier przekazał: „dziękuję Panie Starosto”.  

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „ raz jeszcze dziękuję za pamięć o 

mnie, także postaram się nie zawieść, bo te zaufanie no ogromne poskładane 

komu więcej dają od tego więcej wymagają prawda? Także dziękuję za to 

wszystko, jeśli chodzi o kolejną sesję trudno nawet powiedzieć kiedy. Mamy 

przeprowadzić trzy przetargi, postępowania przetargowe. Mam nadzieję, że w 

lipcu odpuścimy sobie, w sierpniu. Życzę, kto ma udanych urlopów, 

słonecznych wakacji i wszystkiego dobrego, żeby popadał w końcu deszcz i 

dziękuję bardzo”.  

Przewodniczący Rady przekazał: „ja również przychylam się do życzeń 

Pana Starosty, oczywiście dużo deszczu dla rolników. Dla wypoczywających 

może takiej trochę mniej deszczowej pogody, bezdeszczowej, wszystkiego 

dobrego”.  

Innych wolnych wniosków i oświadczeń nie było. 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 8 i przystąpił do realizacji punktu              

9 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 9.  

Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady podziękował Wysokiej Radzie za uczestniczenie                                   

w obradach, gościom za przybycie  i zamknął obrady XXVIII sesji Rady 

Powiatu  w Suwałkach o godz. 14.21. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 
                                                                                     Przewodniczący Rady 

                                                                                           /-/ Marek Dziatkowski 
 

 

 
Protokołowała:                                                                

M. Szczerbowska 


